
ادامه از صفحه اول
نجفي در ادامه قرائت گزارش 100روزه خود در 
صحن شوراي شهر تهران اظهار كرد: هم اكنون 
هيچ برآورد دقيق��ي از ارزش املاك اختصاصي 
ش��هرداري تهران و وضعيت ثبتي آن در دست 
نيس��ت. از مجموع املاك، ۶۷۴ مل��ك غالباً به 
صورت سليقه اي در اختيار اش��خاص و نهادها 
قرار گرفته است؛ به طور مثال به يك نهاد ملكي 
۵ ميلياردي واگذار شد و به يك نهاد ديگري كه 
همان فعاليت را داشته است، واگذار نشد؛ اينكه 
وجه تمايز چه بوده اس��ت؟ هيچ رابطه اي پيدا 
نكرديم.  ماجراي س��اختگي »املاك نجومي« 
هم در قوه قضائيه رس��يدگي ش��د و دادس��تان 
تهران، دادستان كل و س��اير مقامات قضايي به 
اين شبهه افكني پاسخ حقوقي و قانوني دادند، اما 
ظاهراً شهردار تهران مانند ساير موارد سياسي 
ديگر، دست بردار اين موضوع تمام شده نيست؛ 

موضوعي كه براي پرت ك��ردن اذهان عمومي 
از رس��وايي »فيش هاي نجومي« و در آس��تانه 
انتخابات رياست جمهوري براي بازي هاي پلشت 
سياسي مطرح ش��د و ته آن معلوم شد از اساس 
كذب بوده و هر آنچه هم كه بوده طبق قانون و 

منطبق بر مصوبه شوراي شهر بوده است. 
   عملكرد 100 روزه كو ؟!

نطق نجفي در جلس��ه شوراي ش��هر تهران نه 
تنها حاوي هي��چ گزارش��ي از عملكرد خودش 
نبود، بلكه سراسر غيرمس��تند و فرافكنانه بود. 
بي عملي شهرداري تهران در چهار ماه گذشته 
پيش از اين هم صداي هم حزبي هاي خود آقاي 
نجفي را هم درآورده بود. حتي اعضاي ش��ورا از 
جمله محمد جواد حق ش��ناس قبلًا و به تأكيد 
گفته بودند ك��ه مردم از اين ش��هرداري انتظار 
كار نداش��ته باش��ند ! در مدت مديريت جديد 
ش��هري، نه تنها يك پروژه شهري افتتاح نشده، 

بلكه پروژه هاي نيمه تمام قبل هم غالباً رها شده 
كه مستهلك ش��دن آنها و هدررفت هزينه هاي 
هنگفت قبل��ي را در اث��ر س��وءمديريت فعلي 
مي توان از الان انتظار كشيد. فضاسازي مديريت 
فعلي شهري كه بيشتر به عنوان راهكاري براي 
پرت شدن اذهان از بي عملكردي است، مسبوق 
به سابقه است و ظاهراً بنا هم نيست تمام شود. 

جلسه ديروز هم كه مملو از اظهارات فرافكنانه 
نجفي بود، مورد نقد جدي اعضا و رئيس ش��ورا 
قرار گرفت. در همين رابطه رئيس شوراي شهر 
تهران، ري و تجري��ش، گفت: م��ردم به دنبال 
اقدامات اجرايي در ش��هر هس��تند و مديريت 

شهري نبايد تنها به گفتاردرماني اكتفا كند. 
   هشدار شديد دادستان

جعفري دولت آبادي، دادستان تهران در پاسخ 
به اظهارات برخي مس��ئولان و هشدارهاي آنها 
گفت: اگر برخي مس��ئولان به انج��ام وظايف و 

مس��ئوليت هاي خود بپردازند، بهت��ر از برخي 
اظهارات غيرمسئولانه است. ما نيز به آنها هشدار 
مي دهيم كه شما امور شهري را مديريت كرده و 

حل مشكلات شهري را پيگيري كنيد. 
اين اظهارات جعفري دولت آب��ادي كه ديروز و 
بعد از جلسه شوراي شهر گفته شده هم مي تواند 
ناظر به مصوبه خلاف قانون ش��وراي ش��هر به 
منظ��ور اختصاص مكاني براي تجمعات باش��د 
و هم به اظهارات يكطرفه قضايي و بي اس��تناد 

نجفي در صحن شوراي شهر. 
   رئيس شورا: گفتار درماني ممنوع !

محسن هاشمي پس از ارائه سند تحويل و تحول 
شهرداري تهران اظهار داشت: مردم به دنبال آن 
هستند كه تحول در موضوع اجرايي اتفاق بيفتد 
و تنها نباي��د به گفتاردرماني مديريت ش��هري 
اكتفا كرد و براي اقدامات لازم نياز به برنامه هاي 

اجرايي داريم. 
هاشمي بيان داشت: مردم به دنبال سياست هاي 
جديد شهرس��ازي هس��تند و نياز است فرآيند 
تدوين برنامه ها با سرعت بيشتري اتفاق بيفتد. 

رئيس شوراي ش��هر تهران همچنين در ابتداي 
جلس��ه ديروز گفته بود: قضاوت ما نس��بت به 
دوره گذشته بايد براس��اس انصاف و واقع بينانه 
باش��د و نبايد نگاه افراطي و تفريطي به مسائل 
داشته باش��يم و تمامي مسائل را س��ياه نمايي 
كنيم؛ چراكه بايد نقاط مثبت و نقاط ضعف كنار 

يكديگر ديده شود. 
عضو ديگر شوراي شهر هم در انتقاد به گزارش 
س��ند تحويل و تحول ش��هرداري تهران گفت: 
 اي كاش به نق��اط قوت تيم مديري��ت قبلي نيز 
اش��اره مي ش��د تا بتوانيم يك نگاه منصفانه به 

عملكرد مديريت شهري داشته باشيم. 
محمد جواد حق شناس گفت: در صورتي كه نقاط 
ضعف و قوت مديريت قبلي ارائه مي شد، مي توان 
يك نگاه كامل تري را به عملكرد مديريت شهري 
داش��ت و ش��اهد نيمه پر و نيمه خال��ي ليوان 
نمي بوديم.  وي افزود: اگر ب��ا نگاه منصفانه نقد 
كنيم، مي توان اين انتظار را از آيندگان داش��ته 
باشيم كه آنها نيز ما را با نگاه منصفانه نقد كنند. 
حق شناس خطاب به نجفي افزود:  اي كاش قبل 
از آغاز شورا نس��خه هايي از اين سند در اختيار 
ش��ورا قرار مي گرفت تا با  آمادگي بيش��تري در 

خصوص آن تبادل نظر مي كرديم. 
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شوراي شهر تهران: 
آقاي نجفي! انصاف داشته باش

شهردار تهران كه براي گزارش عملكرد 100 روزه به شوراي شهر رفته بود، طبق معمول ادعاهاي نخ نما شده و خلاف 
واقعي را بيان كرد تا اذهان را از اقدامات بر زمين مانده و سوءمديريت خسته و مسن شهري پرت كند

ادامه از صفحه اول
اژه اي در پاس��خ به س��ؤالي درباره نسبت 
دادن اعتراضات اخير به مسائل اقتصادي 
يا غيراقتص��ادي گفت: اگ��ر اعتراضي در 
چارچوب قانون باشد، ايرادي ندارد، در كل 
اعتراضاتي كه صورت گرفت بيشتر مسائل 

اقتصادي بوده است. 
   ممكن اس�ت ع�ده اي در داخل يا 

خارج كشور مخفي شده باشند
سخنگوي دستگاه قضا در بخش ديگري از 
اظهارات خود نيز گفت: ممكن است عده اي 
در داخل يا خارج كشور مخفي شده باشند، 
اينهايي كه دست به برخي تخريب ها زدند 
ارتباط با نفاق و جريان هاي سلطنت طلب 
دارند و برخي كشورهاي منطقه، امريكا و 

صهيونيست از آنها حمايت مي كنند. 
محسني اژه اي در پاسخ سؤال خبرنگاري 
مبني ب��ر اينكه خانواده آيت الله هاش��مي 
اعلام كردند پرونده اي در رابطه با درگذشت 
ايشان در شوراي عالي امنيت ملي تشكيل 
شده و آيا به قوه قضائيه ارسال شده است؟ 
گفت: خير، نه از سوي خانواده ايشان و نه 
دبيرخانه شوراي عالي امنيت ملي چيزي 

به قوه قضائيه ارسال نشده است. 
محس��ني اژه اي در خصوص فيلم منتشر 
شده در رابطه با مجلس خبرگان همزمان با 
سالگرد آيت الله هاشمي و پاسخ به اين سؤال 
كه اين فيلم ها فقط در آرشيو صدا و سيما 
پيدا مي ش��ود و اغلب اينها در رسانه هاي 
خارجي هم منتشر مي شود، آيا قوه قضائيه 
نس��بت به مس��ائل خروجي فيلم ها ورود 
مي كند؟ گفت: اينها لزوماً از صداوس��يما 
منتشر نمي ش��ود و برخي چيزها فقط در 
آرشيو صداوس��يما نيس��ت و مثلًا همين 
الان جلس��ه مجلس، مجم��ع و خبرگان 
ضبط شود.  وي ادامه داد: اما اينكه معمولاً 
س��ند و صوتي باش��د كه طبقه بندي شود 
و نبايد افشا ش��ود، هر وقت كه افشا شود، 
تعقيب مي شود. در اين موضوع مذكور ابتدا 
سيس��تم هاي اطلاعات��ي ورود مي كنند و 

چيزي به قوه قضائيه ارسال نشده است. 
محسني اژه اي در خصوص بازگشت خاوري  
و رايزني هاي انجام شده، گفت: رايزني هاي 
مختلفي از كانال هاي مختلف انجام ش��ده 
است. فرصت اعتراض اين فرد تمام نشده 
و دوماه است. البته هنوز اعتراضي از سوي 

فرد واصل نشده است. 
   اينترنت ارزان به مردم داده شود

محسني اژه اي در پاس��خ به اين سؤال كه 
شما س��ه س��ال پيش نامه اي زده بوديد و 
درخواست كرديد با سوء استفاده از فضاي 
مجازي برخورد ش��ود؛ اخي��راً هم  معاون 
دادستاني كل در برخورد با تخلفات فضاي 
مجازي اظهارات جدي داش��تند، برخورد 
قوه قضائيه چطور اس��ت؟ گفت: ما دنبال 
عدم اس��تفاده از فضاي مجازي نيس��تيم 
و حتي مي گوييم ك��ه اينترن��ت ارزان به 
مردم داده ش��ود. وزارت ارتباطات همان 
سه س��ال پيش قول هايي دادند؛ به نظرم 
اقدامات انجام شده كافي نبود. هر كسي كه 
بتواند و كاري نكرده باشد، مقصر است؛ از 
وزارت ارتباطات گرفته تا بقيه. چه در دولت 
سابق و فعلي افرادي هستند كه مي گويند 
مي توان فيلتر نك��رد و مديريت كرد و اگر 
از لحاظ فني مي ش��ده كه جلوي اين همه 
فساد گرفته شود، كوتاهي كردند و بايد با 
آنها برخورد كرد. خود شوراي عالي امنيت 
ملي به اين نتيجه رس��يد كه بايد جلويش 

را گرفت. 

محسني اژه اي در خصوص آخرين وضعيت 
پرونده حسين فريدون هم گفت: اين پرونده 
مسكوت نيست و كار روي آن در حال انجام 
اس��ت. اين پرونده بيش از يك متهم دارد. 
يكي  از متهمان مرتبط با مسائل بانكي بوده 
اس��ت. اخيراً مطابق طلب بانك وجهي  در 
حال انتقال است. نسبت به مسائلی كه اين 
پول از كجا آمده و كجا خرج شده ، بررسي ها 
در حال انجام است. هنوز كيفرخواست اين 
پرونده صادر نشده اس��ت.  محسني اژه اي 
در خصوص تعيين مكاني براي اعتراضات 
گفت: بر اساس آنچه در قانون اساسي آمده 
اس��ت، به نظر مي رسد، مش��كلي نباشد. 
تعيين  مكان به معناي اين نيس��ت كه كار 
تمام است. اگر مكاني انتخاب شد و جرم رخ 
داد چه مي شود؟ شايد اين مسئله در نظم 

عمومي تأثير داشته باشد. 
سخنگوي دستگاه قضا در خصوص آخرين 
وضعيت پرون��ده مه��دي جهانگيري هم 
گفت: اين فرد آزاد  نشده است. تحت نظر 
است و قرار صادره منفك  نشده است. بعضي 
از اقدامات سندي و امضاها زيرنظر مأموران 

در حال انجام است. 

به طور متوسط هفته اي يكبار 

نفيسه ابراهيم زاده انتظام 
  نکته

ايرج حريرچي، قائ�م مقام و 
سخنگوي وزارت بهداشت در 
گفت وگو با رس�انه ها از بدهي بيمه ها به بيمارستان ها و مراكز 
درماني مي گويد و به لطف رس�انه ها، مردم به ط�ور متناوب در 
جريان جزئيات طلب وزارت بهداشت از بيمه ها قرار مي گيرند. 
چند روز پيش با مراجعه به يكي از بيمارستان هاي دولتي مركز شهر 
تهران متوجه شدم كه پذيرش بيمارستان دو برگه سفيد از دفترچه 
بيمه تأمين اجتماعي مراجعان را جدا مي كن��د و بعد از پذيرش و 
مراجعه به پزشك يك برگه دفترچه هم براي نسخه نويسي توسط 
پزشك استفاده مي شود. به بيان ديگر براي هر بار مراجعه، سه برگه 
از دفترچه بيمه بيمار جدا مي شود. اعتراض تعدادي از بيماران هم 

اينطور پاسخ داده شد كه اين بخشنامه بيمارستان است! 
حساسيت ايجاد شده در انجام اين تخلف محرز باعث شد، فرآيند 
پذيرش در تعداد ديگري از مراكز درماني دولتي مورد بررس��ي قرار 

بگيرد كه با اندك تفاوتي همين منوال در آنها هم برقرار بود. 

در حال حاضر حدود ۴0 ميليون دفترچه بيمه تأمين اجتماعي در 
سراسر كشور در دست مردم است. اگر براي هر بيمه شده اين سازمان 
در سال يكبار اتفاق بيفتد كه از س��وي مركز درماني برگه سفيد از 
دفترچه اش جدا شود و نسخه اي شامل ام آر آي، عكس راديولوژي 
يا داروهاي كمياب و گرانقيمت بيماري هاي خاص نوش��ته شود و 
به طور متوسط حق بيمه هر نسخه اينچنيني را ۵0 هزار تومان در 
نظر بگيريم، رقم به دست آمده حدود 2هزار ميليارد تومان بدهي از 
اين دست فقط براي بيمه تأمين اجتماعي در سال مي شود و اين به 
جز تعهدات قانوني و خدمات درماني كه به صورت قانوني در مراكز 

درماني براي بيمه شدگان اين سازمان انجام مي شود، است. 
البته كه وزارت بهداشت همواره به بودجه بيشتري براي ارائه خدمات 
بهتر به هموطنان نياز دارد و هرچ��ه كمبودهاي اين وزارتخانه كه 
در قانون خصوصي س��ازي هم چندان مخاطب قرار نگرفته، زودتر 
جبران ش��ود،  مردم در رفاه بيش��تري خواهند بود، اما اينكه براي 
تأمين كمبودهاي مالي، خود اينطور دست به كار تخلف شود، جاي 

سؤال دارد. 

خبر پيگرد قضاي��ي 23 داروخانه در كرج كه ب��ا همكاري تعدادي 
از پزش��كان از برگه هاي دفترچه بيمه بيماران سوءاستفاده و براي 
س��ازمان هاي بيمه كننده بدهي ايجاد مي كردند، تنها يك نمونه از 

اين دست اخبار است. 
اما قطعا داروخانه ها و مطب پزش��كان كه موارد خصوصي هستند، 
راحت تر قابل نظارت هستند و بيمارس��تان ها غالباً  از نظارت هاي 
موردي و تصادفي سازمان هاي بيمه و مجازات هاي قانوني در صورت 

احراز تخلف در امان مي مانند. 
با اين وجود سيدحس��ن قاضي زاده هاش��مي، وزير بهداش��ت روز 
گذش��ته در حاش��يه نشس��ت مش��ترك با فعالان حوزه اقتصاد و 
 س��لامت كه در ات��اق بازرگان��ي ته��ران از زي��اده روي نظارت ها 

گلايه كرد. 
اگرچه اين گلاي��ه ناظر به طرح تحول س��لامت ب��ود، اما تخلفات 
اينچنيني نش��ان مي دهد وزارت بهداش��ت به دليل گس��تردگي 
خدمات و گستردگي ارتباط با مردم از جمله نهادهاي نظارت واجب 

دولتي است. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

آخرين عكس سلفي سه دانشجوي دانشگاه آزاد واحد خارك )سعيد 
دهقاني، پوريا عيدي پور، سجاد عبداللهي( در تهران قبل از مأموريت 

نفتكش سانچي.

واكنش ها به حادثه كشتي سانچي:
تسليت عليرضا عصار به مناسبت حادثه نفتكش سانچي

هرچه مره��م مي گذارم بند مي آي��د مگر؟ اى وطن خون ت��و از اروند 
مي آيد مگر؟

محسن رضايي خواستار تنبيه مقصران حادثه كشتي سانچي شد.
استوري همسر شهيد مفقودالاثر مدافع حرم محمد بلباسي خطاب 

به خانواده ملوانان كشتي سانچي:
جنس اشك هايت را مي شناسم بانو؛ تو هم مانند آتش روي كشتي در 

حال سوختني... 
---------------------------------------------------

واكنش ها به رفع فيلتر تلگرام: 
امين اسدي: هرچند پروژه بزرگي تو دولتش انجام نداده، هرچند ملت 
دارن فقيرتر ميشن، هر چند هيچ برنامه اي براي خانه دار شدن و اقتصاد 
مردم نداره، هرچند برجام نتيجه نداشته، ولي الان اين رفع فيلتر تلگرام 
به همه اين چيزا مي ارزه! آدم نون نداشته باشه بخوره، ولي به تلگرامش 

بدون فيلتر وارد بشه!
سالتوبارانداز: الان خوشحال ترين افراد مديران پيام رسان هاي ايرانين 
چون ديگه حالا لازم نيست جواب پس بدن اين همه سال با ميلياردها 
بودجه اي كه قرار بوده يه پيامرس��ان بومي قوي باهاش بالا بيارن دقيقاً 

چه غلطي كردن!
هاني هاشمي: خب تلگرام رفع فيلتر شد! كي بود مي گفت تلگرام امن 

خطاي تحليلي و نگاه سطحيه؟!
---------------------------------------------------

استوري اينستاگرام محمد انصاري بازيكن پرسپوليس در واكنش به 
موضع روحاني در مورد رسول اكرم )ص( و امام زمان )عج(

بر طبق قانون وظايف شوراي 
ش�هر، بررس�ي و شناخت 
كمبوده�ا و نارس�ايي هاي 
فرهنگ�ي،  اجتماع�ي، 
بهداش�تي،  آموزش�ي، 
اقتص�ادي و رفاه�ي حوزه 
انتخابيه و تهي�ه طرح هاي 
اصلاح�ي و راه حل ه�اي 
كارب�ردي در اي�ن زمينه ها 
جه�ت برنامه ري�زي و ارائه 
آن به مقامات مسئول است

عليرضا سزاوار

محمد صادق فقفوري
  گزارش  یک

آغاز اردوهاي راهيان نور از هفته آينده
مع�اون پرورش�ي و فرهنگ�ي آموزش و پ�رورش ته�ران گفت: 
اردوه�اي راهيان ن�ور دانش آم�وزان تهراني به مقص�د مناطق 
عملياتي دفاع مقدس جنوب كشور از هفته آينده آغاز مي شود 
و دانش آموزان در 11مرحل�ه به اين مناطق اعزام خواهند ش�د. 
عبدالرس��ول كريمي   افزود: همايش »تفكر و س��بك زندگي« براي 
۵00 معلم درس تفكر و سبك زندگي شهر تهران فردا در محل تالار 
فرهنگ برگزار مي شود و آموزش هاي لازم توسط اساتيد به معلمان 

ارائه خواهد شد. 
كريمي با بيان اينكه دبيرخانه كشوري پرس��ش مهر در شهر تهران 
است، گفت:  آثار حوزه هاي مختلف جمع آوري شده است و به زودي 
داوري آنها آغاز مي ش��ود. اردوهاي راهيان نور دانش آموزان تهراني 
به مقصد مناطق عملياتي دفاع مقدس جنوب كش��ور از هفته آينده 
 آغاز مي ش��ود و دانش آم��وزان در 11مرحل��ه به اي��ن مناطق اعزام 

خواهند شد. 
 معاون پرورشي و فرهنگي اداره كل آموزش و پرورش تهران با اشاره 
برنامه هاي اين معاونت براي دهه فجر انقلاب اس��لامي بيان داشت: 
نواختن گلبانگ انقلاب اس��لامي در يكي از مدارس ش��اهد تهران، 
حضور ۵ هزار دانش  آموز در مرقد امام راحل)ره( براي تجديد بيعت 
با ايش��ان و حضور هزار دانش آموز در محل جلوس امام خميني)ره( 
در بهشت زهرا)س(، بخشي از برنامه هاي اين معاونت براي دهه فجر 

انقلاب اسلامي است. 

نيره ساري
  گزارش  2

از خودروهاي آلوده تا انتقال آب
حدود هشت سال است كه ناوگان اتوبوسراني ما خودروي جديدي 
را وارد نكرده و اين در حاليست كه سن فرس��ودگي اتوبوس ها در 
شهرها هشت سال است. در حقيقت ۹۷درصد اتوبوس هاي شهري 

ما فرسوده محسوب مي شوند. 
معاون انساني س��ازمان محيط زيست با بيان اين مطلب در نشست 
تشريح تكاليف دستگاه ها در اجراي قانون هواي پاك افزود: »عمده 
آلودگي كه باعث مي شود مدارس در كلانش��هرها تعطيل شود به 
مواد معلق در هوا بر مي گردد و اين ناشي از احتراق ناقص و كيفيت 
سوخت است؛ مش��كل ديگر به قديمي بودن خودروها ارتباط دارد 
و اگر س��وخت مبنايي كه داخل خودروها وارد مي ش��ود، نتواند به 

درستي سوخته شود نيز باعث خروج ذرات معلق مي شود.«
مسعود تجريشي تأكيد كرد: »اتوبوس ها و كاميون ها سهم زيادي 
در توليد ذرات معلق دارند و حدود 8۵ درصد از ذرات معلق را توليد 
مي كنند. در كل 8۵ درصد از سهم آلودگي هوا متعلق به متحرك ها 
اس��ت و بايد براي اين منظور نيز چاره انديش��ي لازم صورت گيرد. 
اتوبوس هايي كه سي ان جي مي سوزانند سهم بسيار اندكي در توليد 
آلاينده ها دارند و تقريباً عمر وس��ايط نقليه سنگين در كلانشهرها 

به ويژه تهران بيش از حد استاندارد است.«
   فرسوده بودن خودروهاي سنگين و اتوبوس ها

وي افزود: »سن اس��تاندارد ميني بوس ها، اتوبوس ها و خودروهاي 
سنگين 20 سال است كه در حال حاضر مشاهده مي كنيم، اكثر اين 
خودروها بيشتر از سن ميانگين قرار دارند؛ اتوبوس ها و ميني بوس ها 
بايد به سمت سوخت پاك رهسپار شوند و از تردد خودروهاي ديزلي 

در كلانشهرها و به ويژه تهران جلوگيري شود.«
معاون محيط زيس��ت انساني س��ازمان محيط زيس��ت با اشاره به 
گازوئيل مصرفي در كلانش��هرها اظهار كرد: »بيش از ۵0 درصد از 
گازوئيلي كه در كشور مورد استفاده قرار مي گيرد يورو ۴ نيست و 
قطعاً اگر خودروهاي سنگين از سوخت اس��تاندارد گازوئيل بهره 
نگيرند، كاتاليس��ت هاي آنها نيز در صورت اس��تاندارد بودن دچار 
مشكل مي شوند و اين مس��ئله هم در آلودگي هوا تأثيرات بسزايي 
دارد. زيرس��اخت هاي لازم براي واردات گازوئيل استاندارد نيز در 
كشور وجود ندارد، بنابراين بايد مسئولان چاره انديشي براي بهبود 

كيفيت گازوئيل انجام دهند.«
اين در حالي اس��ت كه به تازگي رئيس پليس راه��ور ناجا با توجه 
به آماره��اي اين بخش گف��ت: »۵۴ درصد اتوبوس هاي ش��هري، 
۴2 درصد اتوبوس برون شهري، 38 درصد تاكسي ها و كاميون ها، 
1۹درصد سواري هاي دولتي فرسوده هس��تند كه هرساله به اين 
ميزان افزوده مي شود. در حال حاضر در خصوص از رده خارج كردن 

خودروهاي فرسوده، هيچ اقدامي صورت نمي گيرد.«
ضمن اينك��ه براس��اس آمارهاي وزارت نف��ت، تولي��د گازوئيل با 
استاندارد يورو ۴ و ۵ اتحاديه اروپا از سال ۹1 در پالايشگاه ها آغاز 
ش��ده، اما هنوز به طور كامل به دس��ت مصرف كنندگان نرس��يده 

است!
   باز هم وعده پنج ساله براي رفع گردو غبار

معاون سازمان حفاظت محيط زيست با تأكيد بر اينكه اين سازمان 
به هيچ طرح انتقال آبي مجوز نداده است، گفت: در دولت دوازدهم 
سازمان محيط زيست به هيچ پروژه انتقال آبي مجوز نداده است و 
آنچه در رسانه ها مطرح شده اس��ت، تعيين تكليف است و مجوزي 

صادر نشده است. 
معصومه ابتكار هم مدعي ش��د بود در دولت يازدهم هيچ مجوزي 
براي انتقال آب سرش��اخه هاي كارون صادر نش��ده، اما كشاورزي 
خوزستان در كنار كارون خشك شد و به نظر عيسي كلانتري هم به 

اين روش منسوخ شده علاقه دارد. 

آگهى مزایده عمومى یک مرحله اى
م.الف: 3457

دانشگاه ها  انسانى  علوم  کتب  تدوین  و  مطالعه  سازمان   *
(سمت) در نظر دارد ملک خود را شامل (سوله، سرایدارى و 
باغ در ابعاد حدوداً 85×59 متر) به مساحت 5007 متر مربع 
واقع در شهریار روبروى پمپ بنزین وحیدیه به مبلغ پایه 
کارشناسى 40,155,450,000 ریال را از طریق مزایده مطابق 
شرایط خصوصى و عمومى مندرج در اسناد مزایده بفروش 

برساند.
تاریخ درج  از  اسناد مى توانند  * متقاضیان جهت دریافت 
جلال  آدرس:   به  ادارى  وقت  در  روز  ده  مدت  به  آگهى 
حقوقى  دفتر  اول،  طبقه  امام ،  یادگار  پل  غرب  آل احمد، 

مراجعه کنند. 
جهت دریافت اطلاعات بیشتر: تلفن: 44263316،

samt.ac.ir
* جهت شرکت در مزایده ارایه ضمانت نامه معتبر بانکى به 

مبلغ سه میلیارد ریال الزامى است. 
* سایر اطلاعات مربوط در اسناد مزایده مندرج مى باشد.

90منطقه حاد محروم در اولويت 
خدمت رساني كميته امداد قرار گرفت 

منطق�ه ح�اد   ۹0 در  تح�ت حماي�ت س�اكن  مددجوي�ان 
مح�روم ك�ه ب�ر اس�اس ش�اخص هاي كميت�ه  ام�داد انتخ�اب 
ش�ده اند، در اولوي�ت خدمت رس�اني اين نه�اد ق�رار گرفته اند. 
فاطمه رهبر، معاون حمايت و س��لامت خانواده كميته امداد با تأكيد 
بر اينكه مددجويان مناطق محروم و مرزي در اولويت خدمت رس��اني 
اين نهاد قرار دارند، اعلام ك��رد: مددجويان مناط��ق محروم و مرزي 
علاوه بر بهره مندي از اعتبارات كل كميته ام��داد، از اعتبار ويژه اي به 
مبلغ 132ميليارد تومان در سرفصل هاي حمايتي و توانمندسازي نيز 

بهره مند شده اند. 
وي با بيان اينكه ۹۹ميليارد تومان از اين رقم توسط دولت و باقي آن از 
طريق مشاركت مردمي تأمين مي شود، گفت: تاكنون ۵۵درصد بودجه 
دولتي محقق شده است و پيگيري براي تخصيص باقي اعتبار به طور 

جدي در دستور كار كميته امداد قرار دارد. 
رهبر افزود: از اين رقم در ۹ماهه نخس��ت امسال 32 ميليارد تومان در 
بخش خدمات حمايتي، 13/۵ميليارد تومان در بخش اشتغالزايي، ۵/۵ 
ميليارد تومان در بخش مس��كن و ۴ميليارد تومان در بخش فرهنگي 

براي مددجويان ساكن در مناطق محروم و مرزي هزينه شده است. 

  رئيس كميسيون حمل و نقل شوراي اسلامي شهر تهران با تأكيد بر 
اين موضوع كه با كليات بازنگري طرح جديد ترافيك موافق هستيم، 

گفت:  در جزئيات طرح اشكالاتي وجود دارد كه بايد رفع شود. 
   ابهري، آسيب ش��ناس با بيان اينكه انتش��ار اخبار منفي تأثيرات 
نامطلوب��ي در روح و روان جامع��ه و جوانان دارد، اعلام كرد: انتش��ار 
اينگونه اخبار موجب نااميدي، افس��ردگي و دلسرد ش��دن جوانان از 

آينده مي شود. 
   مسابقه طراحي پوستر و تصويرسازي هفتمين جشنواره بين المللي 
مد و لباس فجر به منظور توليد آثار تصويري خلاقانه، الهام بخش، رقابت 
سودمند هنري و ارتقاي سطح تصويرسازي در حوزه مد و لباس و نيز 
شناس��ايي و معرفي هنرمندان متعهد، به همت بنياد ملي مد و لباس 

اسلامي و ايراني در دو حوزه عمومي و مفهومي برگزار مي شود. 
   رئيس سازمان نوسازي مدارس كشور اظهاركرد: بيش از ۵0 درصد 

مدارس كشور در سال جاري به همت خيران احداث شده است. 
   معاون بهداشت، درمان و توانبخشي هلال احمر از تخفيف خدمات 
درماني به مناسبت دهه فجر خبر داد و گفت: ارائه خدمات غربالگري 
در مدارس و مناطق كم برخوردار از ديگر برنامه هاي اين معاونت در ايام 

دهه فجر است. 

حامد ملك پور | تسنيم


